
 

Państwa 13. pytań dotyczy bardzo szerokiej i złożonej problematyki. Ponieważ temat 

zanieczyszczenia powietrza traktuję poważne, analiza poruszonych zagadnień i udzielenie 

szczegółowych oraz wyczerpujących odpowiedzi wymaga pozyskania danych i dokumentów 

m.in. z Urzędu Gminy, do których nie mam obecnie dostępu.  

Na tym etapie zapewniam o moim zaangażowaniu w sprawy ochrony środowiska, w 

szczególności poprawy czystości powietrza. Jeśli mieszkańcy powierzą mi mandat wójta 

naszej gminy zamierzam przyśpieszyć i znacząco wzmocnić wysiłki na rzecz czystego 

powietrza. W moim programie wyborczym bardzo ważna jest: 

  

OCHRONA ŚRODOWISKA 

•      poprawa jakości powietrza, m.in. dotacje na termomodernizację i wymianę źródeł ciepła, 

rozbudowa sieci gazowej,  stały monitoring jakości powietrza 

•      dalsza rozbudowa systemu kanalizacji sanitarnej i wodociągowej 

•      racjonalna i tańsza gospodarka odpadami komunalnymi 

  

Na miarę moich dotychczasowych możliwości podjąłem już pewne działania. Radni z 

Klubu Wspólny Powiat w Radzie Gminy Wejherowo, którego jestem przewodniczącym, 

złożyli 17 lutego br. wniosek do p.o. wójta w sprawie uruchomienia na Urzędzie Gminy 

punktu informacyjnego, który pomoże mieszkańcom pozyskać dofinansowanie na wymianę 

starych pieców z programu „Czyste Powietrze”. Kiedy pojawił się program „Czyste 

powietrze” prowadzony przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska, gmina nie podjęła 

się pomocy mieszkańcom w skomplikowanej procedurze pozyskania dofinansowania. Wiele 

gmin województwa pomorskiego, np. sąsiednie miasto Wejherowo, podpisało porozumienia z 

WFOŚ w zakresie wspólnej realizacji tego programu. Gminy zostały włączone w proces 

weryfikacji i przyjmowania wniosków o dofinansowanie. Urzędnicy pomagają mieszkańcom 

poprawnie złożyć wnioski oraz skompletować wymagane załączniki. Doradzają i udzielają 

niezbędnych informacji na temat programu "Czyste Powietrze". Niestety, nie w naszej 

gminie, w której temat zanieczyszczenia powietrza był lekceważony. Postanowiłem to 

zmienić, punkt informacyjny to oczywiście tylko pierwszy krok. 

  

         Z poważaniem 

             Przemysław Kiedrowski  


